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Overlast drugspand Varik 
 

Op 29 oktober heeft onze fractie schriftelijke vragen gesteld over verontrustende signalen 

rondom de veiligheid in en rondom de voormalige supermarkt in Varik aan de Keizerstraat. 

Op 11 december hebben wij schriftelijke vervolgvragen gesteld waarop nog geen antwoord 

is gekomen. 

 

Diverse omwonende hebben meerdere malen klachten ingediend, bij zowel ODR, als politie 

als gemeente. Deze worden niet serieus genomen. Onze fractie is vorige week op 

locatiebezoek geweest en is in gesprek geweest met omwonenden en hebben de 

geluidsklachten met eigen oren kunnen aanhoren. 

 

Afgelopen vrijdag, zaterdag, zondag zijn er wederom meldingen gemaakt (na 23.00 uur) van 

geluidsoverlast bij de politie. Hier is wederom niks mee gedaan en de inwoners worden niet 

serieus genomen. 

 

Afgelopen maandag avond is het geëscaleerd waarbij een omwonende door de 

desbetreffende overlastgever is mishandeld. Hier is ook aangifte van gedaan bij de politie. 

 

Onze fractie vind het absurd dat deze situatie zover heeft kunnen escaleren en dat inwoners 

niet serieus worden genomen en de veiligheid niet kan worden gewaarborgd. 

Dit is echt een kwalijke zaak! 

 

Waarom worden de omwonenden en de klachten niet serieus genomen?  

 

Waarom wordt er door gemeente / politie niet ingegrepen? 

 

Hoe is het mogelijk dat een drugspand wat op slot zit, aangrenzend op hetzelfde perceel 

toch wordt bewoond door iemand die niet staat ingeschreven in onze gemeente? 

 

Wat gaat de portefeuillehouder doen om de rust en veiligheid in Varik weer te herstellen? 

 

Namens de fractie 

Leefbaar Lokaal Belang 


